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ЧРЕЗ: Г-Н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО: Г-Н ДАНИЕЛ ПАНОВ

КМЕТ НА ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО

ПИТАНЕ

ОТ: Валерия Дончева, общински съветник

ОТНОСНО: Отварянето на басейн „Радио“ след извършване на ремонтни дейности

Уважаеми г-н Кмет,

На заседанието на Великотърновския общински съвет през месец септември отправих питане 
към Вас относно затварянето на общински басейн „Радио“. В отговора си Вие посочвате, че 
басейнът затваря за текущ ремонт, включващ дейности по префугиране на плочките в басейна 
и по подовете в коридора, съблекалните и баните; направа на нова хидроизолация по 
преливниците; подмяна на табли на врати към бани и тоалетни; подмяна на изкъртени врати на 
шкафчета. Освен това, поради покачване цените на енергоносителите, се налагат мерки за 
алтернативно отопление. За целта Вие предложихте закупуване и монтиране на термопомпа, за 
която Великотърновски общински отпусна 89.980 лв., както и изработване на връзка е 
„Топлофикация“. На проведена от Вас среща е родители, треньори и наемателя, както и в 
отговора Ви към мен, Вие посочихте срок за изпълнение на ремонтните дейности и отваряне на 
басейна -  1 ноември 2022г.



Във връзка с наближаването на крайния срок считам за целесъобразно да ни запознаете с 
фактическата обстановка около басейна. В контекста на казаното до тук са и въпросите ми към 
Вас:

1. Какви ремонтни дейности се извършват на територията на басейна?
2. На какъв етап е стигнал процесът по присъединяване на басейна към „Топлофикация“ 

ВТ?
3. Закупена ли е и монтирана ли е термопомпата, за която Общинският съвет отпусна 

средства в размер на близо 90 хил. лв.? По каква процедура става това?
4. Текущите ремонтни дейности (префугиране, нова хидроизолация, подмяна на врати) 

описани подробно по -  горе за чия сметка ще бъдат?
5. Ще отвори ли басейнът в оказания срок -1 .1 1 .2022г.?

Очаквам Вашия отговор с приложените към него материали.

С У важ ение:^

Валерия Дончева


